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هنرمندان سينما بايد تئاتر بازي كنند

آقاي بازيگر با اشاره به اينکه لازم نيست کسي براي رفتن روي صحنه تئاتر از فرد يا مکاني اجازه بگيرد، ادامه داد: اعتقاد

من اين است که همه هنرمندان سينما چه آنهايي که تحصيلات آکادميک دارند و چه آنهايي که حرفهاي به اين کار

آمدهاند، حتماً بايد تئاتر بازي کنند، چه زن و چه مرد.

جام جم آنلاين: آقاي بازيگر با اشاره به اينکه لازم نيست کسي براي رفتن روي صحنه تئاتر از فرد يا مکاني اجازه بگيرد، ادامه داد:
اعتقاد من اين است که همه هنرمندان سينما چه آنهايي که تحصيلات آکادميک دارند و چه آنهايي که حرفهاي به اين کار آمدهاند،

حتماً بايد تئاتر بازي کنند، چه زن و چه مرد.
عزتالله انتظامي با اشاره به تاثير مثبت تجربه تئاتري براي بازيگران سينما تصريح كرد: بازيگران سينما حتماً بيايند تئاتر بازي کنند
چون باعث ميشود خيلي پختهتر شوند. بازيگرِ سينمايي که بيايد و زحمتِ روي صحنه رفتن و رنج تمام قد ظاهر شدن روي صحنه را

به خودش بدهد، چنين بازيگري ارزش بيشتري پيدا ميکند.

اين بازيگر صاحبنام در بخش ديگري از سخنانش تصريح كرد: يکي از کساني که در سالهاي گذشته توصيه کردم تئاتر بازي کند،
محمدرضا فروتن بود. به او گفتم هرطور شده برو بازي کن. فوقاش اين است که صد در صد موفق نميشوي ولي اين بهترين تجربه

براي تو است. بازي روي صحنه تئاتر يک آزمون بزرگ و يک شانس با ارزش براي بازيگران سينماست.

استاد انتظامي درباره تفاوت بازي در سينما و صحنه تئاتر گفت: وقتي در سينما بازي ميکني با دوربين سر و کار داري. دوربين در
انتقال احساسات بازيگر نقش اساسي دارد و در کنار آن مونتاژ هم تاثير زيادي در اين بين دارد. اما هنرپيشه تئاتر وقتي روي سن
ميرود با تمام وجودش بازي ميکند. چرا که بازيگر، سلطانِ صحنه است. کار در صحنه بسيار مشکلتر از مقابل دوربين است، در فيلم
اگر صحنهاي خوب نشود ،دوباره ميگيرند ولي صحنه تئاتر يک بار اتفاق ميافتد، تجربه تئاتري روي بيان بازيگران سينما هم تاثير

مثبتي ميگذارد.

وي ادامه داد: بازيگراني که تجربه و سابقه تئاتري داشتهاند، همچون جمشيد مشايخي ، علي نصيريان ، فخري خوروش ، جميله
شيخي و بسياري ديگر در هنگام بازي در فيلم از بيان صد در صد ورزيدهتري نسبت به آنهايي که چنين تجربههايي نداشتهاند برخوردار

بودند.

عزت الله انتظامي در بخش ديگر صحبتهايش درباره حضور در جديدترين اجراي &#171;رضا حداد» با عنوان &#171;آمديم
نبوديد رفتيم» که قرار است از 25 دي ماه در تماشاخانه ايرانشهر روي صحنه برود گفت: تئاتر خوب، اجرايي است که تماشاگر در برابر
آن مات و مبهوت است و حتي يک لحظه سرش را برنميگرداند. اگر يک دقيقه اين رابطه بهم بخورد همه چيز از دست رفته است. اين
تجربهاي بود که من در زمان اجراهاي خودم داشتم و در لحظاتي که ميتوانستم پنهاني به واکنش تماشاگر از پشت پرده نگاه کنم، پي
ميبردم که اثر صد در صد موفق بوده است يا نه. اجراي قبلي رضا حداد &#171;مکاشفه در باب مهماني خاموش» هم توجه بيشتر

تماشاگران را در صحنه به خود جلب ميکرد.

استاد انتظامي با بيان اينكه قرار بود در اجراي جديد رضا حداد حضور داشته باشد، ادامه داد: قرار بود در اجراي جديد ايشان بازي کنم
اما حيف شد. اين روزها بايد تحرک کمتري داشته باشم و برخلاف ميلم نميتوانم اين گروه را در اجرا همراهي کنم. دلم نميخواهد

اجرايي را ناتمام بگذارم، چند شب بيايم و بعد فرد ديگري به جاي من روي صحنه برود.

وي خاطرنشان كرد:براي بازي در اين اجرا بايد يک ماه و نيم تمرين ميکردم.در عين حال جاهايي هست که بايد حتماً به خاطر
مسئوليتهايي که دارم بروم؛ مثل خانه هنرمندان، خانه تئاتر و موزه سينما. اگر سر اجرا ميآمدم زودتر از ساعت يك شب به خانه

نميرسيدم و اين خيلي براي من سخت بود و از اين رو نميتوانم در اين اجرا حضور داشته باشم.

بنا بر اين گزارش،اجراي &#171;آمديم نبوديد رفتيم» به کارگرداني &#171;رضا حداد» قرار است از 25 دي ماه در تماشاخانه
ايرانشهر روي صحنه برود.
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